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	Coram:  Rothstein, Cromwell and Moldaver JJ.
	
	Coram : Les juges Rothstein, Cromwell et Moldaver

	
	
	

	BETWEEN:

Neila Catherine MacQueen, Joseph M. Petitpas, Ann Marie Ross and Kathleen Iris Crawford

Applicants

- and -

Attorney General of Canada

Respondent

AND BETWEEN:

Neila Catherine MacQueen, Joseph M. Petitpas, Ann Marie Ross and Kathleen Iris Crawford

Applicants

- and -

Sydney Steel Corporation, a body corporate, and Attorney General of Nova Scotia, representing Her Majesty the Queen in Right of the Province of 
Nova Scotia

Respondents
	
	ENTRE :

Neila Catherine MacQueen, Joseph M. Petitpas, Ann Marie Ross et Kathleen Iris Crawford

Demandeurs

- et -

Procureur général du Canada

Intimé

ET ENTRE :

Neila Catherine MacQueen, Joseph M. Petitpas, Ann Marie Ross et Kathleen Iris Crawford

Demandeurs

- et -

Sydney Steel Corporation, une personne morale, et procureur général de la Nouvelle-Écosse représentant Sa Majesté la Reine du chef de la Province de Nouvelle-Écosse

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The applicants’ motion to file a single joint leave application from two judgments of the Nova Scotia Court of Appeal is granted. The motion for an extension of time to serve and file the Attorney General of Canada’s response is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Nova Scotia Court of Appeal, Numbers CA 392560 and CA 393200, 2014 NSCA 96, dated October 22, 2014, is dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

La requête des demandeurs pour déposer une seule demande d’autorisation conjointe à l’égard de deux arrêts de la Cour d’appel de la Nouvelle-Écosse est accueillie. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réponse du Procureur général du Canada est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Nouvelle-Écosse, numéros CA 392560 et CA 393200, 2014 NSCA 96, daté du 22 octobre 2014, est rejetée avec dépens. 
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